
Z Á P I S 2/2024 
o průběhu 2. zasedání zastupitelstva obce Zakřany 

konaného dne 25.3.2024 v sále OÚ č.p. 7 v Zakřanech 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Starosta obce pan David Cibulka (dále též „předsedající“) zahájil zasedání zastupitelstva obce 
Zakřany (dále jen „zastupitelstvo obce“) v 18.00 hodin a všechny přivítal.  
 
Přítomni: David Cibulka, Vladimír Veleba, Jaroslav Bohatý, Jiří Šilhavý, Milan Veverka, Thuraya 
Drápelová, Petra Grzebinská, Robert Sachs, Ondřej Kožíšek 
  
Omluveni: - 
 

1. Technický bod (jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů, program) 

 

Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 
obecního úřadu 7 dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomno 9 
členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  
Dále přednesl program zasedání. Zapisovatel byl jmenován pan Vladimír Veleba, jako 
ověřovatele navrhuje pana Milan Veverka a paní Petra Grzebinská. 
 

1. Technický bod (jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů, program) 
2. Kontrola úkolů 
3. Rozpočtová opatření 
4. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s 
5. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Zakřany pro rok 2024 Veronika 

Benáčková 
6. Výběr zhotovitele výroby herních prvků na Výseku 
7. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje  
8. Smlouva OSA - Ochranný svaz autorský pro práva k dílům hudebním, z.s 
9. Smlouva o výpůjčce části nemovité věci za účelem zřízení veřejného místa zpětného 

odběru odpadních pneumatik - GREEN Logistics CZ s.r.o. 
10. Smlouva o umístění a provozování kontejnerů TextilEco a.s 
11. Rámcová kupní smlouva o dodávkách kovového odpadu Remet, spol. s.r.o 

 
Starosta navrhl doplnění programu o bod č.: 
 

12. Smlouva o poskytnutí práv užívání software – evidence hrobových míst 
13. Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo - oprava objektu márnice v areálu hřbitova v obci 

Zakřany 
 
Zastupitel Milan Veverka navrhl doplnění programu o bod č. 14. : 
 
14.  Zvážení možnosti přímého přenosu z veřejného zasedání zastupitelstva. 

 
Zastupitel Milan Veverka navrhl doplnění programu o bod č. 14. : 
 

 
Diskuze  
Závěr  
 

Návrh usnesení č. 1/2/2024: 
Zastupitelstvo obce Zakřany 
s c h v a l u j e následující program zasedání zastupitelstva obce Zakřany 
 



1. Technický bod (jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů, program) 
2. Kontrola úkolů 
3. Rozpočtová opatření 
4. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s 
5. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Zakřany pro rok 2024 Veronika 

Benáčková 
6. Výběr zhotovitele výroby herních prvků na Výseku 
7. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje  
8. Smlouva OSA - Ochranný svaz autorský pro práva k dílům hudebním, z.s 
9. Smlouva o výpůjčce části nemovité věci za účelem zřízení veřejného místa zpětného 

odběru odpadních pneumatik - GREEN Logistics CZ s.r.o. 
10. Smlouva o umístění a provozování kontejnerů TextilEco a.s 
11. Rámcová kupní smlouva o dodávkách kovového odpadu Remet, spol. s.r.o 
12. Smlouva o poskytnutí práv užívání software – evidence hrobových míst 
13. Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo - oprava objektu márnice v areálu hřbitova v obci 

Zakřany 
14. Zvážení možnosti přímého přenosu z veřejného zasedání zastupitelstva. 
 

Diskuze  
Závěr  

 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 1/2/2024 bylo schváleno 
 

2. Kontrola úkolů 

 
Oprava plotu v areálu MŠ - splněno. 
 

3. Rozpočtová opatření 2024 

 
Místostarosta informoval o rozpočtových opatřeních 2/2024.  (příloha č. 1). 
 
Návrh usnesení č. 2/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
bere na vědomí 
provedená rozpočtová 2/2024. 

 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 2/2/2024 bylo schváleno 
 

4. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí z.s. 

 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s obsahem žádosti o pokračování podpory Linky 
bezpečí z.s. ve výši 5.000,- Kč. (příloha č. 2) 
 
Návrh usnesení č. 3/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
pokračování podpory Linky bezpečí z.s. ve výši 5.000,- Kč na rok 2024. 
 
Hlasování: pro –9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 3/2/2024 bylo schváleno 
 



5. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Zakřany pro rok 2024 Veronika Benáčková 

 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s obsahem žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu 
obce pro Veroniku Benáčkovou ve výši 40.000,- Kč pro rok 2024. (příloha č. 3) 
 
Členové zastupitelstva v rámci projednání bodu 5 programu vznesli následující 
připomínky: 
 
R. Sachs – Obec by měla finančně podporovat spolky a zájmové kroužky, které spolu 
vytváří kulturu obce a podněcují především aktivní zájem mládeže o sport a jiné zájmové 
aktivity. Stejně tak se jedná o podporu starších občanů. Současně by obec měla 
podporovat mladé talenty v oblasti sportu, kultury nebo hudby. Tato podpora by měla být 
čerpána z případně vytvořeného finančního grantu, který bude uvolňován pro konkrétní 
talenty. Teď asi to nejdůležitější. Podmínky pro čerpány by měly být veřejně známé, 
dostupné a při jejich splnění bude možné dané finance čerpat. Obec by opakovaně neměla 
financovat soukromé aktivity, jednostranně zaměřené, z veřejných financí a spíše se 
zaměřit na plošnou mládeže a talentů vytvořením již zmíněného finančního grantu. To 
znamená vytvořit nějaký finanční grant ve výši 50 000 – 80 000 Kč. Jak se společně 
domluvíme a veřejně ten grant vypsat tak, aby každý, kdo má nějaké dítě, které je 
talentované nebo méně talentované, by si mohl zažádat o nějakou pomoc na cestování, na 
nějaký tábor, na dopravu, na ubytování, … Jde o to, aby to bylo veřejně známé, aby tam 
byla nějaká základní pravidla toho čerpání, aby to bylo využito nejenom na sport ale i na 
kulturu, na nákup třeba hudebního nástroje. Někdo je talentovaný na hudbu a má finanční 
problémy s nákupem hudebního nástroje, tak aby tento fond nebo ten grant vytvořil 
nějakou finanční pomoc pro tyto mladé talenty.  
 
Starosta – měli bychom nastavit podmínky, domluvit se na částce a vytvořit v rozpočtu na 
příští rok položku ve formě grantu 
 
Místostarosta – současný stav nebrání nikomu si, stejně jako žádají Benáčkovi, zažádat o 
podporu a obecní zastupitelstvo žádost na pracovním a následně na veřejném zasedání 
projedná míru podpory 
 
J. Bohatý – s panem Sachsem souhlasím, talentovanou mládež je třeba podporovat, 
grantový systém nebo jiný, který pan Sachs navrhne, můžeme nastavit.  Problémem bude 
nastavení kritérií vyplácení, protože každý sport nebo koníček má různé nároky a my 
v zastupitelstvu jedné mamince na žádost o 10 000 Kč nevyhovíme, protože je to pro nás 
vysoká částka a jiná přijde s žádostí o 5 000 Kč a my vyhovíme s tím, že je to pro nás 
přijatelná částka. Jak nastavíme tato kritéria? Snad se toho pan Sachs ujme a něco 
navrhne. 
 
R. Sachs – určitě to bude nějakou dobu trvat než to nastavíme. Už nyní se řídíme nějakými 
nahodilými kriterii. Máme dobrou náladu, tak dáme 40 000 Kč. Žádající si řekne příští rok 
zažádáme  o 50 000 Kč a dostaneme 40 000 Kč. Jedná se o opakovanou žádost se zvyšující 
tendencí. Je třeba, aby se to dostalo do povědomí. Teď je to formou žádosti. Žádostí přijde 
více a ty se posoudí. Může se to rozdělit mezi více lidí. Možná se nikdo další nepřihlásí, ve 
fondu bude 60 000 Kč nebo 80 000 Kč, tak to dostanou Benáčkovi. Jde o to, aby se to 
dostalo do povědomí. Když se ty žádosti sejdou, sám teď nevím, jak by ta kritéria měla být 
nastavena, bude to záležet na zastupitelstvu, tak se nějak dohodneme, kolik kdo dostane. 
V grantu budou určité peníze a ty se mezi žádající rozdělí, 
 
Starosta – nastavíme to a dáme na vědomí 
 



Místostarosta – je třeba zmínit, že Benáčkovi nejsou jediní, kteří žádají, kromě 
vícečlenných organizací, Zažádala i G. Hořanská a zastupitelstvo schválilo dar 20 000 Kč. 
na činnost tanečního kroužku. Kdo si zažádal, tak zastupitelstvo podporu schválilo. 
 
M. Veverka – máme v obci šachisty, atlety. Aby nepřišel každý druhý a nežádal na benzín, 
protože musí jezdit na tréninky. Je třeba, aby se to zlegalizovalo a nastavily mantinely. 
Nejsme ani první ani poslední obec, která tyto aktivity podporuje. Podporovali jsme tři a 
vzhledem k tomu, že nám tyto věci narůstají, tak bychom si měli nastavit tyto mantinely. 
Např. budeme poskytovat podporu od 1. ligy, aby nepřišel každý druhý a nežádal si o 
podporu. Budeme-li mít ve fondu 100 000 Kč, tak při hranici 10 000 Kč, tak můžeme 
podělit 10 žádajících. Pokud se jich přihlásí méně, tak mohou dostat více. Můžeme se 
zeptat v okolí, jak něco podobného financují. Je třeba určit pár bodů, které by žádosti 
regulovali. Vidíme jak nám to narůstá. Sokolu jsme dávali 80 000 Kč a jsme na 
dvojnásobné částce.  
 
Starosta – budeme rozlišovat mezi spolky a jednotlivci. Zeptám se na pravidelném setkání 
starostů Kahanu. Do podzimu si to na příští rok můžeme nastavit. 
 
P. Grzebinská – víme, kdo by takovou podporu mohl potřebovat? 
 
M. Veverka – to časem vyplyne. 
 
P. Grzebinská – jsou sporty, které nepotřebují vysokou podporu a sporty, které potřebují 
podporu vyšší. 
 
Po vznesených připomínkách bylo starostou navrženo následující usnesení:  
 
Návrh usnesení č. 4/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
poskytnutí dotace pro Veroniku Benáčkovou pro rok 2024 ve výši 30.000,- Kč.  

 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 4/2/2024 bylo schváleno 
 

6. Výběr zhotovitele herních prvků na Výseku 

 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s průběhem poptávkového řízení na realizaci 
herních prvků pro děti v areálu na Výseku. Osloveny byly tři subjekty. Jako nejvýhodnější 
nabídka s hodnotícím kritériem nabídková cena 100 % je nabídka uchazeče HRAS . 
zařízení hřišť, s.r.o., IČ: 47666331 sídlem Zemědělská 145/6, 736 01 Havířov 
s nabídkovou cenou 176.765,84 KČ / bez DPH (příloha č. 4).  
 
Návrh usnesení č. 5/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
výběr nejvhodnější nabídky na realizaci herních prvků pro děti v areálu na Výseku od 
uchazeče HRAS . zařízení hřišť, s.r.o., IČ: 47666331 sídlem Zemědělská 145/6, 736 01 
Havířov s nabídkovou cenou 176.765,84 KČ / bez DPH a pověřuje starostu k podpisu 
smlouvy a listin souvisejících. 
 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 5/2/2024 bylo schváleno 
 



7. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 

 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s obsahem poskytnuté dotace z rozpočtu 
Jihomoravského kraje na druhou etapu akce: „Obnova kulturního sálu v Zakřanech“ ve 
výši 275.000,- Kč / vč. DPH. (příloha č. 5). 
 
Členové zastupitelstva v rámci projednání bodu 7 programu vznesli následující 
připomínky: 
 
M. Veverka – jsem pro. Dotace se musí brát. Z 275 000 Kč je 60 000 Kč dotace investiční a 
215 000 Kč neinvestiční 
 
Starosta – např. parkety jsou zhodnocení. O dělení ví více S. Baráková. 
 
J. Bohatý – pošleme pro objasnění rozpočet s položkami, kde bude zřejmé, co jsou 
investiční a neinvestiční náklady financované v rámci dotace. 
 
Po vznesených připomínkách bylo starostou navrženo následující usnesení: 
 
Návrh usnesení č. 6/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na akci “Obnova 
kulturního sálu v Zakřanech“ a přijímá do svého rozpočtu dotaci ve výši 275.000,- Kč / vč. 
DPH a pověřuje starostu k podpisu smlouvy a listin souvisejících. 
 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 6/2/2024 bylo schváleno 
 

8. Smlouva OSA – Ochranný svaz autorský pro práva k dílům hudebním z.s. 

 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s nutností podpisu smlouvy s Ochranným svazem 
autorským pro práva k dílům hudebním z.s. v rámci legislativy v oblasti ochrany 
duševního vlastnictví a autorských práv  (příloha č. 6). 
 
Návrh usnesení č. 7/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
smlouvu s Ochranným svazem autorským pro práva k dílům hudebním z.s. v rámci 
legislativy v oblasti ochrany duševního vlastnictví a autorských práv a související 
sazebník – viz. čl. 3 odst. 3.1 smlouvy. 
 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 7/2/2024 bylo schváleno 
 

9. Smlouva o výpůjčce části nemovité věci za účelem zřízení veřejného místa zpětného 
odběru odpadních pneumatik – GREEN Logistics CZ s.r.o.  

 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s nutností uzavření smlouvy o výpůjčce části 
nemovité věci - pozemku v k.ú. Zakřany p.č.1379 v rozsahu 10 m2 za účelem zřízení 
veřejného místa zpětného odběru odpadních pneumatik se společností GREEN Logistics 
CZ s.r.o., IČ: 09632409, sídlem Osadní 799/26, Holešovice, 170 00 Praha 7 (příloha č. 7) 
 
Za zastupitelstvo v rámci projednání bodu 9 bylo pro přehlednost doplněno: 



 
J. Bohatý – v rámci třídění a zpětného odběru se vyhodnocují podíly jednotlivých druhů 
odpadů. V obci třídíme moc, ale u pneumatik, textilu a kovů jsme mohli vykázat 0 %, Toto 
se novými smlouvami napravuje. Pro tyto účely je třeba vymezit pro pneumatiky a textil 
pronajaté vyhrazené plochy.  
 
Po objasnění bylo starostou navrženo následující usnesení: 
Návrh usnesení č. 8/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
smlouvu o výpůjčce části nemovité věci  - pozemku v k.ú. Zakřany p.č. 1379 v rozsahu 10 
m2 za účelem zřízení veřejného místa zpětného odběru odpadních pneumatik se 
společností GREEN Logistics CZ s.r.o., IČ: 09632409, sídlem Osadní 799/26, Holešovice, 
170 00 Praha 7. A to bezúplatně. 
 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 8/2/2024 bylo schváleno 
 

10. Smlouva o umístění a provozování kontejnerů TextilEco a.s. 
 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s nutností uzavření smlouvy o provozování 
kontejnerů se společností TextilEco a.s., IČ: 28101766, sídlem: Palackého 715/15, Nové 
Město, 110 00 Praha 1 a s tím související výpůjčku části nemovité věci za účelem zřízení 
tohoto odběrného místa v k.ú. Zakřany p.č. 643/5 v rozsahu 2 m2 (příloha č. 8) 
 
Návrh usnesení č. 9/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
uzavření smlouvy o provozování kontejnerů se společností TextilEco a.s., IČ: 28101766, 
sídlem: Palackého 715/15, Nové Město, 110 00 Praha 1 a s tím související výpůjčku části 
nemovité věci za účelem zřízení tohoto odběrného místa v k.ú. Zakřany p.č. 643/5 
v rozsahu 2 m2. A to bezúplatně. 
 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 9/2/2024 bylo schváleno 
 

11. Rámcová kupní smlouva o dodávkách kovového odpadu Remet, spol. s.r.o.  
 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s obsahem rámcové kupní smlouvy o dodávkách 
kovového odpadu se společností Remet, spol. s.r.o., IČ: 00207675, sídlem: Vídeňská 
11/127, 619 00 Brno (příloha č. 9). 
 
Návrh usnesení č. 10/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
rámcovou kupní smlouvu o dodávkách kovového odpadu se společností Remet, spol. s.r.o., 
IČ: 00207675, sídlem: Vídeňská 11/127, 619 00 Brno 
 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 10/2/2024 bylo schváleno 
 

12. Smlouva o poskytnutí práv užívání software – evidence hrobových míst 
 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s obsahem smlouvy o poskytnutí práv užívání 
software – evidence hrobových míst (do 1000 hrobů) se společností ALIS, spol. s.r.o., IČ: 



00672416, sídlem Mariánská 538/21, 470 01 Česká Lípa – jednorázová cena software 
11.280 Kč a udržovací poplatek 2.490,- Kč/ročně (příloha č. 10). 
 
Návrh usnesení č. 11/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
smlouvu o poskytnutí práv užívání software – evidence hrobových míst (do 1000 hrobů) 
se společností ALIS, spol. s.r.o., IČ: 00672416, sídlem Mariánská 538/21, 470 01 Česká 
Lípa – jednorázová cena software 11.280 Kč a udržovací poplatek 2.490,- Kč/ročně 
 
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 11/2/2024 bylo schváleno 
 

13. Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo - oprava objektu márnice v areálu hřbitova v obci 
Zakřany 

 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s nutností uzavření Dodatku č. 1 Smlouvy o dílo se 
společností PILA ZAKŘANY s.r.o., se sídlem Zakřany 254, 664 84 Zastávka u Brna, IČ: 
07718136 – na opravu objektu márnice v areálu hřbitova v obci Zakřany – při pracích na 
tomto díle - po odkrytí obvodového zdiva, kdy pravá část objektu (byla zřejmě 
dostavována k původnímu objektu) je odtržena od zbytku stavby. Po zvážení variant 
s ohledem na hospodárné řešení situace byl zvolen postup odstranění přistavěné časti, 
posun krovu se zachováním původního vzhledu stavby. Důsledkem těchto úprav jsou 
vícepráce a méněpráce, které vyčísluje dodatek č. 1 smlouvy.  (příloha č. 11). 
 
Návrh usnesení č. 12/2/2024: 
Zastupitelstvo obce  
schvaluje 
dodatek č. 1 Smlouvy o dílo se společností PILA ZAKŘANY s.r.o., se sídlem Zakřany 254, 
664 84 Zastávka u Brna, IČ: 07718136 – vícepráce celkem 61.854,- Kč / bez DPH, 
méněpráce celkem 40. 032,40 Kč / bez DPH 
  
Hlasování: pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení č. 12/2/2024 bylo schváleno 
 

14. Zvážení možnosti přímého přenosu z veřejného zasedání zastupitelstva. 
 
M. Veverka – aby se zvýšila ze strany obce informovanost občanů, bylo by dobré se 
domluvit s p. Pavlíkem, jak to již bylo v minulosti, aby byl přenos z veřejných zasedání 
přenášen do kabelové televize. Nebo jak ve Zbýšově, kde je to přenášeno přes mobilní 
telefon. Tam to zprostředkovává zastupitel M. Leščinský. 
 
Mistostarosta – M. Leščinského znám a na toto téma jsem se sním bavil. Tenkrát si zjistil, 
že online přenos není možné zakázat. V jeho případě jde o soukromou aktivitu přes 
soukromý facebookový profil.  Pokud bychom vysílali do obecní kabelové televize, tak 
bychom museli pořídit nějaké technické prostředky pro tento účel. Tímto bychom 
nedosáhli na všechny občany. Muselo by se hledat řešení, které by vysílání rozšířilo na 
Facebook prostřednictvím obecního profilu.  
 
Starosta – pana Pavlíka se na to zeptám. Je v zastupitelstvu vůle? 
 
J. Bohatý – nemám proti tomu nic, pokud na veřejné zasedání někdo nemůže přijít a má o 
informace ze zastupitelstva zájem. 
 



Starosta – ve Zbýšově na veřejné jednání nikdo nechodí, tak cesta je k informovanosti, ale 
jen pro omezenou část občanů 
 
J. Šilhavý – jsem pro. Je třeba si uvědomit, že ne všichni občané mají všichni kabelovou 
televizi, Facebook a internet. Technicky bude náročné pokrýt všechny občany. 
 
R. Sachs – ve Zbýšově taky nemají všichni Facebook a není to diskriminace 
 
Místostarosta – opakuji, že ve Zbýšově je to soukromá aktivita. Zastupitelům se to tam 
nelíbilo,  ale nemohli to zakázat a nakonec se s tím smířili. Pokud k tomu přistoupíme jako 
obecní úřad nebo zastupitelstvo, tak si jako J. Šilhavý myslím, že to nemůže být jen 
v obecní kabelové televizi. 
 
M. Veverka – v případě Zakřan by byl dosah na 150 účastníků kabelové televize. 
 
J. Šilhavý – vzhledem k řečenému počtu účastníků kabelové televize a s ohledem na řečený 
celkový počet obyvatel, by vysílání pouze v kabelové televizi bylo z mého pohledu 
nedostatečné, v případě, že je záměr opravdu informovat ideálně všechny občany naší 
obce. A myšlenka, jen a pouze v kabelové televizi je v podstatě diskriminační pro ostatní 
občany, kteří nejsou nebo nemohou být účastníky kabelové televize (například 
z technických důvodů, nevede tam kabel), dle mého by nebyl splněn záměr informovat 
ideálně všechny nebo většinu občanů naší obce.  
Pokud bychom jako  zastupitelstvo na tento záměr přistoupili, tak neamatérské technické 
řešení, obvyklé v Obecních úřadech, se může finančně pohybovat i v částce okolo 100 000 
Kč (nebavíme se pouze o vysílání po kabelové televizi nebo řešení vysílání pomocí  
soukromého mobilního telefonu) a to je třeba, abychom i toto promysleli jako 
zastupitelstvo. 
 
Starosta – za mě stačí kabelová televize a obecní Facebook. 
 
Místostarosta – je třeba si uvědomit, že na veřejné zasedání zastupitelstva může být pro 
někoho příležitost se před ostatními občany exhibovat. V takovém případě může být těžké 
v rámci jednacího řádu zastupitelstva diskusi uřídit. Vysvětlit takovému občanu, že již 
nemůže dál mluvit bude dost těžké.  Nicméně se přímému přenosu nebráním. 
 
M. Veverka – dle jednacího řádu může být takový občan po několikerém napomenutí ze 
sálu vyveden. 
 
Starosta – zjistím u p. Pavlíka, co je pro nás možné. 
 
Návrh usnesení č. 13/2/2024: 
Nebylo navrženo 
 
Hlasování: nebylo hlasováno 
 
Diskuze:  
 
Starosta – byla tady jedna žádost o příspěvek 500 Kč na pedikúru. Počet příjemců 
příspěvku se snížil z desítek na jeden ročně. Má cenu pokračovat nebo tento příspěvek 
zrušit? 
 
P. Grzebinská – o jaký příspěvek se jedná? Slyším o něm poprvé. Bylo by dobré to zveřejnit 
a zjistit zájem. 
 



Starosta – vrátíme se k tomuto tématu a zveřejníme. 
 
Starosta – momentálně řešíme na dvou místech na Drahách, jak vytvořit nějaká parkovací 
místa.  
 
 
Starosta obce na závěr poděkoval všem přítomným za účast a po projednání všech bodů 
programu ukončil zasedání Zastupitelstva obce Zakřany v 18.50 hod 
 
 
Přílohy zápisu: dle textu  
Ověřovatelé zápisu:  Milan Veverka …….………………………..…….. 
                                        
 
                                                     Petra Grzebinská …….………………………..…….. 
 
 
Starosta:                                    David Cibulka  …….………………………..…….. 

              
 
 
Vyvěšeno dne: 
Sejmuto dne:      Razítko obce: 


